
Obecné zastupiteľstvo obce Zlatá Idka 

 

Zápisnica 

z I. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Zlatá Idka, konaného dňa 17. februára 

2023 o 18.00 hod. v priestoroch Kultúrneho domu Zlatá Idka, Zlatá Idka 159, sála KD 

Prítomní poslanci OZ: Ing. Andrej Jacko, Slávka  Rusnáková, Ing. Dávid Molnár 

Ďalší prítomní: Podľa prezenčnej listiny 

 

Otvorenie 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva, otvoril starosta obce Roman Beličák, ktorý privítal 
poslancov OZ. Konštatoval uznášaniaschopnosť OZ a predniesol návrh programu rokovania 
v súlade s pozvánkou na toto zasadnutie 
 
1.  Schválenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
Za zapisovateľa navrhol starosta obce Ing. Dávida Molnára a ako overovateľov zápisnice 
navrhol Slávku Rusnákovú a Ing. Andreja Jacka 
 
Hlasovanie:  Za: 3 (všetci prítomní poslanci OZ) Proti: 0  Zdržalo sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

2.   Schválenie programu rokovania 

V rámci tohto bodu starosta obce predniesol návrh programu v rámci ktorého sa pôvodný bod 

č. 6 (Schválenie spôsobu prevodu obecného majetku parcelné č. 963/1, k.ú. Zlatá Idka) 

nahrádza novým bodom a to Správou o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce za rok 

2022. 

 

Následne bol prednesený návrh uznesenia, ktorým sa schvaľuje program rokovania obecného 

zastupiteľstva v upravenom  znení 

 

Hlasovanie:  Za: 3 (všetci prítomní poslanci OZ) Proti: 0  Zdržalo sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté 

 

3.   Kontrola plnenia uznesení.  

V rámci tohto bodu starosta informoval o prijatých uzneseniach na zasadnutí zo dňa 16. 12. 

2022 , ktoré boli štandardným spôsobom zverejnené a nadobudli platnosť a účinnosť.  

 

Následne bol prednesený návrh uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo obce berie na 

vedomie , že uznesenia od č. 10 – 26 nadobudli svoju právoplatnosť. 

 



Hlasovanie:  Za: 3 (všetci prítomní poslanci OZ) Proti: 0  Zdržalo sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

4.   Informácia k územnému plánu obce 

Na zasadnutí obecného zastupiteľstva bol prítomný Ing. arch. Dušan Hudec, ktorý predstavil 

návrh aktualizácie územného plánu obce. Ing. arch. Hudec prítomných informoval o procese, 

o vybraných lokalitách do aktualizácie, resp. o tom, s akou aktualizáciu pôjde obec do 

prerokovania v zmysle stavebného zákona, ku ktorému sa v zákonných lehotách budú 

vyjadrovať dotknuté orgány a organizácie a aj verejnosť.  

 

Ing. J. Petrán : „Nebolo lepšie vypracovať nový územný plán obce ako robiť jeho aktualizáciu?“ 

Ing. arch. D. Hudec: „Obec má v súčasnosti územný plán v určitom stave. Vytvorenie 

a schválenie nového územného plánu pri súčasnej legislatíve by trvalo viac ako jedno volebné 

obdobie. Taktiež je to finančne náročnejšie, pričom tento dodatok je komplexnejší a je na celý 

kataster obce.“ 

 

Následne bol prednesený  návrh uznesenia, ktorým OZ berie na vedomie informácie 

poskytnuté Ing. arch. Dušanom Hudecom.  

 

Hlasovanie:  Za: 3 (všetci prítomní poslanci OZ) Proti: 0  Zdržalo sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

5.  Schválenie geometrického plánu obnova hraníc pôvodnej parcely registra E č.981, 

oddelenie parciel C KN č. 1089/2 a C KN č. 1200/2 

Starosta obce dal priestor na vyjadrenie poslancom OZ a následne predniesol návrh 

uznesenia, ktorým OZ schvaľuje geometrický plán zo dňa 10. 01. 2023, č. geometrického plánu 

3/2023 vytvorený Ing. Bajusom.  

 

Hlasovanie:  Za: 3 (všetci prítomní poslanci OZ) Proti: 0  Zdržalo sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

6.     Správa kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce za rok 2022 

V tomto bode hlavný kontrolór obce Zlatá Idka, JUDr. Svetlana Pavlíková PhD. , predniesla 

správu o kontrolnej činnosti za rok 2022. 

 

Následne bol prednesený návrh uznesenia, ktorým OZ berie na vedomie správu o kontrolnej 

činnosti hlavného kontrolóra obce Zlatá Idka za rok 2022 v predloženom znení, bez 

pripomienok.  

 

Hlasovanie:  Za: 3 (všetci prítomní poslanci OZ) Proti: 0  Zdržalo sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté 

 



 

7. Informácia k platbám za elektrickú energiu na rok 2023 

Starosta obce informoval OZ o navýšení zálohových platieb za elektrickú energiu na celkovú 

sumu 1731 €/mesiac, pričom informoval že tieto zálohové platby sa budú refundovať štátom 

vo výške cca 40 %  avšak tieto zálohové platby treba najprv uhradiť aby nedošlo k odpojeniu. 

 

Následne bol prednesený  návrh uznesenia, ktorým OZ berie na vedomie informáciu 

k zálohový platbám za el. energiu na rok 2023. 

 

 

Hlasovanie:  Za: 3 (všetci prítomní poslanci OZ) Proti: 0  Zdržalo sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

8.  Prerokovanie návrhu za účelom zriadenia fotovoltaickej elektrárne na streche obecného 

úradu. 

Starosta obce informoval o možnostiach a cenových ponukách na zriadenie fotovoltaickej 

elektrárne, kde cena vychádza do cca 12 000 € pričom by dokázala vyrobiť do 7kW/h. Taktiež 

informoval o možnostiach virtuálnej batérie, o predpokladanej návratnosti investície (cca 6,5 

roka). 

 

Následne bol prednesený návrh uznesenia, ktorým OZ berie na vedomie návrh za účelom 

zriadenia fotovoltaickej elektrárne na streche obecného úradu poskytnutú starostom obce.  

 

Hlasovanie:  Za: 3 (všetci prítomní poslanci OZ) Proti: 0  Zdržalo sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

9. Rôzne 

V tomto bode starosta obce informoval o množstve vyprodukovaného komunálneho odpadu 

za rok 2022, ktorý predstavoval 61 ton, čo je v porovnaní s rokom 2021 (99 ton) pokles o cca 

38 ton, separovaný odpad za rok 2022 predstavoval 48 ton. Celkové množstvo odpadu 117 ton 

a miera separácie 41,26 %. Od roku 2023 prešla obec na váženie odpadov pričom za mesiac 

január 2023 komunálny odpad predstavoval 3,75 ton, čo je v porovnaní s mesiacom január 

2022 (6 ton) pokles o 2,25 tony. Zároveň starosta obce informoval, že čoskoro každá 

domácnosť dostane EIC kód, prostredníctvom ktorého si daná domácnosť, na webovej stránke 

obce, bude vedieť zistiť aktuálne množstvo vyprodukovaného odpadu a počet vývozov 

odpadu. 

 

10. Diskusia 

 

p. Magyar – Informoval sa o tom kedy sa bude aktualizovať územný plán obce, kedy sa 

rozhodne aká bude zastavanosť. Starosta obce informoval o procesoch schvaľovania 



aktualizácie územného plánu obce, pričom celý proces bude trvať cca rok. Čo sa týka 

zastavanosti obec v súčasnom územnom pláne nemá určenú zastavanosť. V aktualizácií 

územného plánu obce Ing. arch. Hudec navrhuje zastavanosť na úrovni 60 %, ale o uvedenej 

úrovni sa ešte bude rokovať. 

 

p. Ing. J. Petrán -  Informoval sa o stave stavebného konania, ktorého je účastníkom. Starosta 

obce informoval, že všetky potrebné podklady boli zaslané na rozhodnutie na Spoločný obecný 

úrad Beniakovce. 

 

11. Záver 

Na záver rokovania, starosta obce poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie 

o 19.15 hod. 

 

 

Vyhotovil:          Ing. Dávid Molnár 

Overovatelia:   Slávka Rusnáková 

                            Ing. Andrej Jacko      


